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Närvarande:  Sigvard Ländin (PRO), Ordförande 
  Per Westberg (SPF) vice ordförande 
  
  Birgit Grahn (PRO) 
  Kerstin Johansson (PRO) 
  Lars-Erik Eriksson (SPF) 
 
 
Ersättare:  Ulla Nilsson (PRO) 
  Bengt Arlevind (PRO) 
  Sven Karlsson (PRO) 
                                            Per-Erik Bergman (SPF) 

      
Förhindrad att delta  
i dagens sammanträde: Margareta Apelskog (SPF)  
                                             
                    
I tjänsten deltog: Leif Spjuth §§ 1-6 
  Ingrid Lindeborg 
  Marja Niemi 
  Gudrun Sjödin 
 
Dessutom deltog stadsdelsnämndens ordförande Birgitta Wahlman och 
vice ordförande Berit Kruse under §§ 1-6 . 
 
   
   

         
 
 
Paragrafer 
 
§§ 1- 12  
       
Sekreterare:   _______________________ 
   Gudrun Sjödin 
Justerare: 
 
 
 
______________________                     _________________________ 
Sigvard Ländin            Per Westberg  
 
 



ABCDE 
 

SID 2 (4) 
 

§ 1  Sammanträdet öppnas 
Ordförande hälsade välkommen och riktade ett särskilt välkomnande till 
stadsdelsnämndens ordförande Birgitta Wahlman, vice ordförande Berit Kruse,  
stadsdelsdirektör Leif Spjuth, bitr. avd.chef Ingrid Lindeborg och sektionschef Marja 
Niemi. Sammanträdet förklarades därmed öppnat.  
 
§ 2  Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 
§ 3  Anmälan av protokollsjustering 
Anmäldes att protokoll nr 5: 2007 från sammanträdet den 27 april 2007 blivit justerat och 
utsänt. Protokollet lades därmed till handlingarna. 
 
§ 4  Val av justerare till dagens protokoll 
Per Westberg utsågs att jämte ordförande Sigvard Ländin justera dagens protokoll 
den 29 maj. 
 
§ 5  Besök av stadsdelsnämndens ordförande, vice ordförande och 
stadsdelsdirektören 
En presentationsrunda gjordes av mötesdeltagarna. 
Birgitta Wahlman och Berit Kruse hade inget att anföra under denna punkt utan deltog 
aktivt i Rådets diskussioner under den tid de deltog i sammanträdet. 
 
§ 6   Inför Stadsdelsnämndens sammanträde den 12 juni 2007 
Leif Spjut föredrog förvaltningens förslag till ”Handlingsplan för organisation och ledning 
av äldreomsorgen i Hässelby-Vällingby” och framförde att förvaltningen arbetar för en 
äldreomsorg som garanterar en trygghet för de äldre i Hässelby-Vällingby. Birgitta 
Wahlman påtalade att nämnden ännu inte tagit del av ärendet. Hon framförde vidare att 
nämnden varit bekymrade över de brister som under tid framkommit men att de nu har stor 
förhoppning om att situationen ska vända. Berit Kruse framförde vikten av att hela 
organisationen är delaktig i det förändringsarbete som nu pågår. 
 
Rådet framförde att de efter genomgång och diskussion av ärendet inte har några 
synpunkter inför nämndens behandling av ärendet, men ser en anledning att återkomma i 
frågan efter nämndens beslut. 
 
Leif Spjuth föredrog vidare förvaltningens förslag till åtgärder för budgethållning. 
Inom äldreomsorgen ökar vårdtyngden och antalet äldre ökar vilket medför ökade 
kostnader. Äldreomsorgen arbetar med att effektivisera och förbättra verksamheten för att 
nå en budget i balans. Förvaltningen föreslår vidare att Nälsta servicehus ska omvandlas 
till seniorboende. 
 
Rådet framförde att det behövs mer pengar till äldreomsorgen för att kunna ge de äldre en 
god vård och omsorg. 
 



ABCDE 
 

SID 3 (4) 
 

Rådet framförde sitt tack till presidiet och stadsdelsdirektören för intressanta och givande 
diskussioner.  
 
§ 7 Rapport från förtroenderåden 
Hässelgården 
Birgit Grahn rapporterade från senaste mötet där bl.a. diskussioner förts om att ta med 
ytterligare anhöriga som representanter i förtroenderådet. Många aktiviteter pågår för 
närvarande på Hässelgården. Planering pågår även för utflykt för de boende till Kyrkhamn 
till midsommar. Diskussioner hade även förts om de olika ombyggnationer som planeras i 
de gemensamma lokalerna på Hässelgården.  
 
Skolörtens äldreboende 
Bengt Arlevind meddelade att senaste mötet blivit inställt. Nästa möte är planerat till den 
13 juni.   
 
§ 7  Anmälan – Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll 
Anmäldes Kommunstyrelsens protokoll nr 4, 5 samt från ett extra sammanträde. 
Protokollen lades därmed till handlingarna. 
 
§ 8  Remiss – Stockholms stads äldreplan 2007 - 2011  
Förvaltningen har fått Stockholms stads äldreplan 2007-2011 på remiss. Då ärendet inte 
kommer att tas upp i stadsdelsnämnden förrän i augusti beslutade Rådet att behandla 
ärendet och lämna eventuella synpunkter vid ett extra sammanträde den 4 juni,  
kl. 9.00 – 11.00. Särskild kallelse kommer att skickas ut. 
 
§ 9  Stadsdelsnämndens sammanträde den 12 juni 2007 
Förslag till åtgärder för budgethållning 
Rådet har i ärendet speciellt granskat äldreomsorgens åtgärder. Rådet befarar att föreslagna 
åtstramningar kommer att innebära stora risker för försämringar för äldreomsorgens 
verksamhet. 
 
Rådet anser att Nälsta servicehus är välskött och bra och ett perfekt servicehusboende. Då 
många servicehuslägenheter redan lagts ner i stadsdelsområdet anser Rådet att Nälsta ska 
vara kvar som servicehus och Rådet ser det som en stor angelägenhet att förvaltningen 
arbetar för att alla lägenheter blir uthyrda. 
 
Rådet hänvisar till dessa synpunkter och anser sig därför inte kunna ställa sig bakom 
förvaltningens förslag till åtgärder. 
 
Översyn av organisation och ledning av äldreomsorgen i Hässelby-Vällingby 
Se § 6. 
 
Ombyggnation av gemensamma lokaler Hässelgården 
Ärendet utgår. 
 



ABCDE 
 

SID 4 (4) 
 

Tillsyn av rättsäkerheten vid ansökan om hemtjänstinsatser i Hässelby-Vällingby 
Marja Niemi föredrog förvaltningens yttrande till Länsstyrelsen. Diskussioner och 
synpunkter på handläggningsprocessen framfördes. 
 
Rådet hade inget att erinra och ställde sig bakom förvaltningens förslag till yttrande. 
 
§ 10  Övrig information från äldreomsorgen 
Inget noterades. 
 
§ 11  Övriga frågor 
Ett par av Rådets ledamöter framförde klagomål på Hässelgårdens vårdcentral. 

 
§ 12  Sammanträdet avslutas 
Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade därmed sammanträdet 
avslutat. 
 
Nästa ordinarie sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 10 augusti kl.  
9.00-11.00 i rum Rum Plaisiren. 
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